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VI Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 23 lutego 2015 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto                     

o godz. 17
00

  a zakończono o godz. 19
00

.  

    

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia VI Sesji. Serdecznie 

powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, (nieobecni 

radni: Janina Okołowska i Feliks Rochowicz ) co stanowi quorum, przy którym może 

obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. Do liczenia głosów 

wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską  

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad VI Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby 

ktoś zabrać głos.  

Radny Roman Brzozowski- przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Budżetu i Finansów wniósł o zdjęcie z porządku na wniosek Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i Finansów projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

przy Alei Jana Pawła II. O uzasadnienie wniosku poprosił radnego Kabata. 

Radny Ryszard Kabat powiedział, że zdaniem komisji każda zmiana powinna przynosić 

jakieś korzyści gminie a w tym przypadku ta zamiana nic miastu nie daje. Zamieniana jest 

działka będąca drogą, która nie istnieje w terenie, która zgodnie z planem zagospodarowania 

jest przeznaczona pod zabudowę usługową i ta działka powinna być sprzedana właścicielowi  

dlatego,  że on prawdopodobnie będzie to dzielił i powstaną działki pod zabudowę. Sprzedać, 

a nie zamienić, bo w ramach zamiany miasto otrzyma działkę, która w planie przeznaczona 

jest na zieleń urządzoną lub na zieleń rekreacyjną, gdzie w pobliżu nie ma gruntów miejskich. 

W związku  z tym nie ma sensu zamieniać działek. Można sprzedać właścicielowi, aby nie 

przeszkadzać. Ale działając w ramach zamiany i przeznaczając jakieś środki, bo będzie 



   Protokół Nr VI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 23 lutego 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 2 

różnica wartości- miasto nic na tym nie zyska. Miasto weźmie działkę o nieuregulowanym 

kształcie nad Kanałem Iławskim, więc ta zamiana dla miasta nie jest korzystna.  

Burmistrz Miasta Adam Zyliński powiedział, że to nie jest tak że miastu bardzo zależy 

na tej zamianie i przychyla się do wniosku komisji, istnieje domniemanie że właściciel tego 

terenu wstąpi z roszczeniem i wtedy rozstrzygnie to sąd. Dodał,  dwóch pierwszych 

komisjach temat nie wzbudził takiego zainteresowania. 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dopytał radnego Brzozowskiego, czy 

wniosek na komisji uzyskał większość? 

Radny Roman Brzozowski potwierdził , że wniosek został przegłosowany większością 

głosów. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Prasek powiedziała, że na komisji oświaty również 

pytała, bo była przyzwyczajona że zawsze tłumaczono, co i na co się zamienia i dlaczego. Bo 

potem są wątpliwości. Poprosiła, aby na przyszłość wyjaśniano dokładnie jaka to jest korzyść 

dla miasta, aby można było taką informację przekazać wyborcom.   

Burmistrz Miasta Adam Zyliński powiedział, że nie chce tu zaczynać dyskusji w 

kontekście korzyści lub braku korzyści dla miasta, bo uporządkowanie tych kwestii to też jest 

element korzyści dla miasta, ale jeśli jest taka wola to niech rozstrzygnie to sąd. Dodał,  że 

pamięta, że dyskusja na komisji dotyczyła konkretnie nazwiska i kto jest dysponentem gruntu 

a obowiązuje nas ochrona danych osobowych.   

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zakończył dyskusje i przystąpił do 

glosowania  

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku projektu uchwały ws. 

zamiany nieruchomości przy Alei Jana Pawła II został przyjęty pozytywnie przy 1 głosie 

wstrzymującym  

 

Poddany pod głosowanie porządek obrad VI sesji uwzględniający powyższe zmiany, został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji  

4. Informacja na temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury i ICSTIR 



   Protokół Nr VI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 23 lutego 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 3 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez GM Iława 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

b. zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

c. zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki 

na terenie Gminy Miejskiej Iława  

d. zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej  

e. utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

f. dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

g. zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Świerkowej  

h. zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki   

i. nabycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Lipowej  

j. nabycia nieruchomości położonej w Iławie przy ul. Warsztatowej 

k. podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Spółka 

z o.o. w Iławie 

l. umiejscowienia Straży Miejskiej w strukturze Urzędu Miasta Iławy 

m. uchylenia uchwały w sprawie  określenia podziału limitów wynagrodzeń 

osobowych w jednostkach organizacyjnych samorządu miasta Iławy  

n. wyrażenia stanowiska dotyczącego likwidacji Rejonu Dystrybucyjnego w Iławie 

spółki Energa Operator S.A. 

o. szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

p. zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie wprowadzonego 

uchwałą Rady Miejskiej w Iławie nr XXIX/296/12 z dnia 28 listopada 2012 r.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

8. Interpelacje i zapytania radnych 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

10. Wnioski mieszkańców Iławy 
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11. Komunikaty i oświadczenia 

12. Zamknięcie obrad VI Sesji 
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z Sesji  

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie 

Informacji Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej 

protokół z Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył 

pisemnych uwag do powyższego protokołu, w związku z czym protokół z V Sesji Rady 

Miejskiej uważa się  za przyjęty.  

 

Ad .5. Informacja na temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury i ICSTIR 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że otrzymali informację na temat 

funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury i ICSTIR do zapoznania w wersji pisemnej 

ponadto był omawiany i opiniowany na komisjach problemowych poprzedzających sesję 

przez Dyrektor ICK Ewę Wiśniewską oraz Dyrektora ICSTIR Wojciecha 

Żmudzińskiego.  

OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 

Komisja 
problematyki 
Społecznej  

Komisja Rozwoju 
gospodarczego Budżetu 

i Finansów 

Komisja oswiaty 
kultury sportu i 

turystyki  

 
Informacja na temat funkcjonowania Iławskiego 
Centrum Kultury i ICSTIR 

Pozytywnie przy 1 

głosie 
wstrzymującym  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali : 

Radny Roman Brzozowski przedstawiając opinie komisji powiedział, że informacja  

budziła wiele kontrowersji, ale zaopiniowano ją pozytywnie. Dodał, że w sprawozdaniu jego 

wątpliwość budzi impreza „Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy”, ponieważ uważa że 

miasto nie powinno ze środków budżetowych opłacać tego typu inicjatyw, powinna to być 

impreza spontaniczna opłacana przez tę fundację wspomagana przez wolontariat, a 

wykładanie na tego typu imprezę pieniędzy z budżetu uważa za niecelowe, można je 

przeznaczyć na inne cele i monituje, aby na tego typu imprezy pieniędzy nie wydawano. 

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że przyjmowane jest do wiadomości 

funkcjonowanie a nie sprawozdanie finansowe ICK, bo to jest jeszcze kontrolowane.  
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Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zwrócił uwagę, że w głosowaniu radni 

przyjmują informację na temat funkcjonowania i to podlega głosowaniu.  

Informacja na temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury i ICSTIR stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu 

  WNIOSKÓW DO OMAWIANEGO POWYŻEJ TEMATU NIE SFORMUŁOWANO 

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji na 

temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury i ICSTIR została przyjęta pozytywnie 

przy 2 głosach wstrzymujących  

Radny Roman Brzozowski powiedział, że zostało to przegapione że omawiane są dwa 

podmioty a głosowane są łącznie. Dodał, że informacja na temat funkcjonowania ICSTiR 

została przygotowana w sposób szczegółowy i przejrzysty i że w przyszłości tak powinny 

wyglądać sprawozdania z jednostek. 

Radny Edward Bojko powiedział, że to normalna sytuacja na komisjach było to 

omawiane łącznie jako jeden temat i tak opiniowane 

 

Ad 6 . Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez GM Iława 

 

Powyższa informacja została przez szczegółowo przedstawiona na piśmie                                

i omówiona szczegółowo na posiedzeniach komisji  przez Dyrektor MZOSiP Renatę 

Kamińską  

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez GM Iława stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 
Sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego                                 
w szkołach prowadzonych przez GM 
Iława 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Poddana przez Przewodniczącego Rady propozycja pozytywnego zaopiniowania 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez GM Iława została przyjęta pozytywnie  

jednogłośnie  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

a)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

a. zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej miasta na lata 
2015-29 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w 

sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

 

Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 

2015-29stanowi załącznik  nr 5 do protokołu 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

b. zmian w budżecie miasta na 
2015 rok 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19  głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

 

c) zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki 

na terenie Gminy Miejskiej Iława  

Dyrektor MZOSiP Renata Kamińska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 
c. zasad ustalania i rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących żłobki na 
terenie Gminy Miejskiej Iława  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za”   podjęła uchwałę                  

w sprawie zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki na terenie Gminy Miejskiej Iława  
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Uchwała w sprawie zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki na terenie Gminy Miejskiej Iława stanowi załącznik nr 7  do 

protokołu 

 

d) zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński szczegółowo omówił uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

d. zmiany siedziby obwodowej 
komisji wyborczej  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej  

Uchwała w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej  

stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 

e) utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Burmistrz 

Miasta Adam Żyliński ; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

e. utworzenia odrębnych 
obwodów głosowania 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

 

Uchwała w sprawie  

utworzenia odrębnych obwodów głosowania stanowi  załącznik nr 9  do protokołu 

 

f) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

f. dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Gminy 
Miejskiej Iława  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem głos zabrali: 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że nie uzyskała informacji o którą prosiła, 

czy osoby z którymi podpisywana jest dzierżawa nie mają zaległości. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska odpowiedziała, że nie ma zaległości w 

opłatach.    

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę 

zmieniająca  uchwałę w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Iława  

 

Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Miejskiej Iława stanowi  załącznik nr  10  do protokołu  

 

g)  zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Świerkowej  
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Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

g. zbycia prawa własności 
nieruchomości przy ul. 
Świerkowej  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Świerkowej 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Świerkowej 

stanowi  załącznik nr 11  do protokołu 

 

h) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki   

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

h. zbycia prawa własności 
nieruchomości położonej przy 
ul. Kościuszki   

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę                   

w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki   
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Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki  

stanowi  załącznik nr 12  do protokołu 

 

i) nabycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Lipowej  

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

i. nabycia prawa własności 
nieruchomości położonych 
przy ul. Lipowej  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę  w 

sprawie nabycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Lipowej  

 

Uchwała w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. 

Lipowej stanowi  załącznik nr  13  do protokołu 

 

j) nabycia nieruchomości położonej w Iławie przy ul. Warsztatowej 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydziału 

GMK Wiesław Pieńczewski; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 
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j. nabycia nieruchomości 
położonej w Iławie przy ul. 
Warsztatowej 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę  w 

sprawie nabycia nieruchomości położonej w Iławie przy ul. Warsztatowej 

 

Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości położonej w Iławie przy ul. Warsztatowej 

stanowi  załącznik nr 14   do protokołu 

 

k) podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Zakład Komunikacji Miejskiej 

Spółka z o.o. w Iławie 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 
k. podwyższenia kapitału 

zakładowego Spółki Zakład 
Komunikacji Miejskiej Spółka z 
o.o. w Iławie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem głos zabrali: 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że ZKM po raz kolejny zwraca się                           

o podwyższenie kapitału zakładowego o 480 tys. złotych- chodzi o zapłacenie raty 

kredytu zaciągniętego przez spółkę na budowę siedziby. W budżecie zaplanowano 

ogólna kwotę około 1 500 000 złotych na rzecz uregulowania strat jakie ZKM ponosi z 

tytułu ulg przyznawanych pasażerom. Od lat 90-tych sprzedaż biletów spadla o połowę 

co oznacza, że zapotrzebowanie na komunikację spada. Ma na to wpływ wiele 

czynników, ale sprawa wydaje się poważna bo spółka wygenerował stratę, którą pokryje 

miasto. Zwrócił uwagę, że nie można tak bezkrytycznie przydzielać publicznych 



   Protokół Nr VI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 23 lutego 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 13 

pieniędzy na rzeczy, które nie są do końca uzasadnione i przedstawione. Dodał, że na 

dzisiejszej komisji RGBiF omawiane było też mienie komunalne spółki z którego wynika, 

że spółka będzie wymagała również dofinansowania na odnowienie taboru. 

Zaproponował, aby jego zdanie potraktować jako głos w dyskusji.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński zaproponował, aby jedna z komisji 

problemowych zajęła się bardziej szczegółowo tematem spółki, aby podjąć dyskusję, co 

do jej przyszłości. Natomiast dziś  dyskutujemy o jednym tylko wycinku, jakim jest 

obsługa kredytu i podwyższenie kapitału z tego tytułu. Jest to pewna zaszłość, którą 

trudno oceniać, bo taki był pomysł poprzedników, aby wybudować nowa siedzibę 

spółce. Jest to czynność rutynowa którą trzeba realizować konsekwentnie.   

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę                        

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Zakład Komunikacji 

Miejskiej Spółka z o.o. w Iławie 

 

Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Zakład Komunikacji 

Miejskiej Spółka z o.o. w Iławie stanowi  załącznik nr  15  do protokołu 

 

l) umiejscowienia Straży Miejskiej w strukturze Urzędu Miasta Iławy 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Burmistrz 

Miasta Adam Żyliński ; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 

l. umiejscowienia Straży 
Miejskiej w strukturze Urzędu 
Miasta Iławy 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie umiejscowienia Straży Miejskiej w strukturze Urzędu Miasta Iławy 
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Uchwała w sprawie umiejscowienia Straży Miejskiej w strukturze Urzędu Miasta Iławy 

stanowi  załącznik nr 16   do protokołu 

 

m) uchylenia uchwały w sprawie  określenia podziału limitów wynagrodzeń 

osobowych w jednostkach organizacyjnych samorządu miasta Iławy  

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Burmistrz 

Miasta Adam Żyliński ; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 
m. uchylenia uchwały w sprawie  

określenia podziału limitów 
wynagrodzeń osobowych w 
jednostkach organizacyjnych 
samorządu miasta Iławy  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie uchylenia uchwały w sprawie  określenia podziału limitów wynagrodzeń 

osobowych w jednostkach organizacyjnych samorządu miasta Iławy  

 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie  określenia podziału limitów 

wynagrodzeń osobowych w jednostkach organizacyjnych samorządu miasta Iławy  

stanowi  załącznik nr  17  do protokołu 

 

n) wyrażenia stanowiska dotyczącego likwidacji Rejonu Dystrybucyjnego w Iławie 

spółki Energa Operator S.A. 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Burmistrz 

Miasta Adam Żyliński ; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 



   Protokół Nr VI/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 23 lutego 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 15 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 
n. wyrażenia stanowiska 

dotyczącego likwidacji Rejonu 
Dystrybucyjnego w Iławie 
spółki Energa Operator S.A. 

Pozytywnie przy 
1 głosie 

wstrzymującym  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego likwidacji Rejonu Dystrybucyjnego w 

Iławie spółki Energa Operator S.A. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego likwidacji Rejonu 

Dystrybucyjnego w Iławie spółki Energa Operator S.A. stanowi  załącznik nr 18   do 

protokołu 

 

o) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówiła Dyrektor 

MOPS Irena Kasprzycka ; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 
o. szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobierania. 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Uchwała w sprawie. szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

stanowi  załącznik nr 19 do protokołu 

 

 

p) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie wprowadzonego 

uchwałą Rady Miejskiej w Iławie nr XXIX/296/12 z dnia 28 listopada 2012 r. 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówiła Dyrektor 

MOPS Irena Kasprzycka ; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

 
p. zmiany statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Iławie wprowadzonego 
uchwałą Rady Miejskiej w 
Iławie nr XXIX/296/12 z dnia 
28 listopada 2012 r.  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę               

w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie 

wprowadzonego uchwałą Rady Miejskiej w Iławie nr XXIX/296/12 z dnia 28 

listopada 2012 r.  

 

Uchwała w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie 

wprowadzonego uchwałą Rady Miejskiej w Iławie nr XXIX/296/12 z dnia 28 listopada 

2012 r. stanowi  załącznik nr 20 do protokołu 

 

Przerwa 15 minut 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański po przerwie wznowił obrady. 

 

Ad 8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) 

do Statutu Miasta Iławy, burmistrz przedłożył pisemne sprawozdanie z międzysesyjnej 

działalności Burmistrza Miasta Iławy i Urzędu Miasta Iławy za okres 23.01.2015 – 

13.02.2015, które radni otrzymali przed posiedzeniami komisji do skrytek radnych. Zawierało 

ono poniższe informacje: 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy 

wzięli udział między innymi w: 

• odprawie rocznej Komendy Powiatowej Policji w Iławie, które miała miejsce w 

Starostwie Powiatowym w Iławie 

• podpisaniu listu intencyjnego w sprawie Organizacji Mistrzostw Polski w Biegach 

Przełajowych dla Seniorów i Juniorów 

• Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego w Ostródzie 

• Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko” 

• Nadzwyczajnym zgromadzeniu wspólników Iławskich Wodociągów 

• spotkaniu z Marszałkiem, Gustawem Brzezinem 

• debacie dot. przyszłości iławskich przedszkoli publicznych i niepublicznych 
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• spotkaniu z właścicielem firmy Jacques Battini, Frankiem Sistermanemm 

• spotkaniu z założycielami Stowarzyszenia „Iławka” 

• spotkaniu z Ministrem, Piotrem Żuchowskim, Burmistrzem Zalewa, Markiem 

Żylińskim oraz Burmistrzem Lubawy, Maciejem Radtke 

Wydział Bieżącego Utrzymania 

1. W dn. 04.02.2015 r. podpisano umowę na wycinkę i pielęgnację drzew rosnących na 

terenie miasta Iławy. 

Wykonawca: Wycinka Drzew i Pielęgnacja Zieleni Włodzimierz Ciarciński, ul. 

Paderewskiego 13, 14-100 Ostróda 

Okres obowiązywania umowy: 04.02.2015 r. - 18.12.2015 r.  

Wartość umowy: 49.030,00 zł brutto 

Umowa zawarta w wyniku przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego. 

2. W dn. 06.02.2015 r. podpisano umowę na naprawy (remonty) nawierzchni 

utwardzonych dróg i chodników, naprawy i wymianę znaków drogowych pionowych 

oraz nowe oznakowanie dróg zarządzanych przez Urząd Miasta Iławy. 

Wykonawca: Wielobranżowy Zakład Usługowo-Produkcyjny i Handlowy „SPOMER” 

sp. z o.o., ul. Biskupska 7, 14-200 Iława 

Okres obowiązywania umowy: 06.02.2015 r. - 20.12.2015 r.  

Wartość umowy: 296.097,26 zł brutto 

Umowa zawarta w wyniku przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego. 

  Wydział Budżetu i Finansów 

Wykaz zastosowanych ulg w podatkach lokalnych w okresie międzysesyjnym 

1. Umorzenia  

                Umorzenie podatku od nieruchomości osób fizycznych w całości 

 

Ilość decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

13 

 

36 817, 80 

 

723, 00 

 

Odmowa umorzenia podatku od nieruchomości osób fizycznych 
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Ilość decyzji 

 

2 

 

Umorzenie podatku od nieruchomości osób prawnych w całości 

 

Ilość decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

3 

 

5 667, 88 

 

148, 00 

 

Umorzenie podatku leśnego osób fizycznych w całości 

 

Ilość decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

1 

 

20, 00 

 

 

 

2. Odroczenia 

Odroczenie podatku od nieruchomości osób fizycznych w całości 

 

Ilość decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

Opłata prolongacyjna 

 

2 

 

90 802, 00 

 

900, 00 

 

1 679, 00 

 

3. Rozłożenie na raty 

Rozłożenie na raty podatku od nieruchomości osób fizycznych w całości  

 

Ilość decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

Opłata prolongacyjna 

 

1 

 

1 223, 00 

 

 

 

24, 00 

 

 

Wydział Gospodarki Mieniem Komunalnym 
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1. Zawarto akt notarialny na sprzedaż lokali mieszkalnych na rzecz najemców przy ulicy:  

• Narutowicza 9/2 o pow. 53, 79 m2 

• Andersa 1/12 o pow. 38, 35 m2  

• Westerplatte 2/3 o pow. 48, 31 m2  

Wydział Promocji i Współpracy z Zagranicą 
 

1. Wydział był odpowiedzialny za przygotowanie cyklu czterech wycieczek z 

przewodnikiem. Wycieczki odbywały się w każdą środę i sobotę ferii zimowych. We 

wszystkich 4 wycieczkach wzięło udział ponad 60 osób w różnym wieku. Większość z 

uczestników wycieczek była z Iławy, chociaż nie brakowało gości z innych miast. 

Uczestnicy wycieczek zapoznali się z historią ponad 20 zabytkowych obiektów naszego 

miasta, życiorysami kilkunastu słynnych i ważnych dla Iławy             i okolic osób. 

Ważnym elementem wycieczek było przybliżenie najistotniejszych faktów z historii 710-

letniego miasta. 

2. Na oficjalnym profilu facebookowym miasta Iławy 

(http://www.facebook.com/miastoilawa) został ogłoszony konkurs fotograficzny „Iława, 

jakiej nie znacie – konkurs fotograficzny”. Celem przyświecającym konkursowi jest 

przede wszystkim promocja walorów turystycznych, historycznych i przyrodniczych 

miasta Iławy oraz zachęcenie społeczeństwa do aktywnego udziału w życiu miasta 

poprzez propagowanie fotografii, jako dziedziny sztuki. Pracę należy publikować w 

postaci komentarza pod konkursowym postem do 24 lutego. Konkurs jest otwarty, każdy 

może wziąć w nim udział. 

 

Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 
 

3. Półkolonie 

W dniach od 26.01. do 06.02.2015r. w godzinach 9.00 - 15.00 w Ośrodku 

Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie w Iławie odbyły się 

zajęcia opiekuńczo- wychowawcze - Zimowa Przygoda. Uczestniczyło w nich 30 

dzieci w wieku 7-12 lat z iławskich szkół podstawowych. W programie znalazły się 

także: wycieczka do Gardzenia, zajęcia sportowe w Hali Sportowo - Widowiskowej, 

zajęcia i pokazy w Kinoteatrze „Pasja” oraz w Osiedlowym Domu Kultury. 
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Wychowawcom pomagała grupka wolontariuszy z iławskiego Liceum 

Ogólnokształcącego. 

4. W dn. 03.02.2015 r. odbyło się pierwsze posiedzenie Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w nowym składzie. Omówione zostały 

główne sprawy tj. plan pracy na 2015 rok oraz rozpatrzenie 7 wniosków związanych z 

nadużywaniem alkoholu i sądowym zobowiązaniem do leczenia.  

Iławskie Centrum Kultury 

1. 23 stycznia 2015 r. w Hali Sportowo - Widowiskowej odbył się występ Kabaretu 

Hrabi   w nowym programie, „ Gdy powiesz tak”. Obejrzało go 500 osób.  

2. 23 stycznia 2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbyły się spektakle teatralne dla młodzieży 

szkolnej w wykonaniu Teatru Narodowego z Wrocławia. Obejrzało je ok. 600 dzieci z 

iławskich szkół podstawowych.  

3. 29 stycznia 2015 r. w Sali Wystaw Iławskiego Centrum Kultury odbył się wernisaż 

wystawy malarstwa Gintrasa Palemonasa Janonis. Uczestniczyło w nim 50 osób.  

4. W dniach od 24 stycznia do 6 lutego 2015 r. odbył się cykl działań p.n. „Ferie Zimowe 

z ICK”, podczas których miały miejsce spektakle teatralne, projekcje filmowe bajek, 

warsztaty cyrkowe dla dzieci, warsztaty rzeźbiarskie, warsztaty rozwijające 

kreatywność, zajęcia plastyczne oraz Bal Karnawałowy z pokazem iluzjonisty. W 

Klubie Muzycznym „IOWA” odbyła się impreza klubowa dla młodzieży. We 

wszystkich działaniach feryjnych wzięło udział     ok. 2500 osób.  

Miejska Biblioteka Publiczna 

 

1. W okresie międzysesyjnym w Miejskiej Bibliotece Publicznej miały miejsce:  

• 23.01.2015 r. Spotkanie Klubu Niteczka – „Torebki we wszystkich odsłonach” - 

14 osób 

Miejsce: Wypożyczalnia dla Dorosłych 

• 23.01.2015 r. Warsztaty Klubu Algorytm - 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 23.01.2015 r. Głośne czytanie w przedszkolu – „Dbam o ząbki”, „Nic takiego” - 

25 osób 

Miejsce: Samorządowe Przedszkole Nr 6 – Filia Nr 2 

• 24.01.2015 r. Gildia Magii i Miecza - 9 osób 
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Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 30.01.2015 r. Porozmawiajmy o… psach lek. wet. Katarzyna Lipczyńska – Olczyk 

oraz behawiorystka zwierząt Paulina Łążyńska - 18 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

• 30.01.2015 r. Warsztaty Klubu Algorytm - 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 31.01.2015 r. Gildia Magii i Miecza - 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 06.02.2015 r. Spotkanie z historią – „Wartości przestrzeni” dr W. Skrobot - 38 

osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

• 07.02.2015 r. Turniej Hearthstone - 14 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 11.02.2015 r. Głośne czytanie w przedszkolu – „Historyjki o zwierzątkach” - 143 

osoby 

Miejsce: Przedszkole Samorządowe Nr 4 

• 13.02.2015 r. „Miłość w literaturze” – spektakl w wykonaniu Stowarzyszenia 

Uniwersytetu III Wieku - 28 osób 

Miejsce: Wypożyczalnia dla Dorosłych 

• 13.02.2015 r. Wycieczka biblioteczna – zasady korzystania ze zbiorów biblioteki               

- 19 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna, Wypożyczalnia dla Dorosłych, Oddział dla Dzieci 

2. Od 26 stycznia do 6 lutego 2015r. w bibliotece organizowane były ferie p.n. „Zabawa, 

uśmiech i lśnienie”. Zajęcia odbywały się od godz. 10: 00 do 12: 00 w Oddziale dla 

Dzieci, Filii                Nr 2 oraz Pracowni Komputerowej. Tematyka zajęć związana 

była ze światłem i cieniem             – ich zasadami, znaczeniem, wartością oraz 

kreatywnym zastosowaniem. Podczas ferii dzieci poznawały a następnie tworzyły 

między innymi: teatr cieni, zegar słoneczny, mapę świata oraz scenariusz do 

spektaklu.  W zajęciach wzięło udział 278 osób.  

Ponadto przeprowadzono 16 zajęć w zakresie kursów komputerowych, w których 

uczestniczyło 132 osoby oraz zajęcia z j. angielskiego i niemieckiego, z których 

skorzystało 423 osoby.  
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Ogółem w okresie sprawozdawczym w Miejskiej Bibliotece Publicznej odbyło się 38 różnych 

działań.  We wszystkich formach uczestniczyło 1 159 osób. 

 

Straż Miejska w Iławie 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska w Iławie podjęła i przeprowadziła 292 interwencje 

zgłoszone przez mieszkańców dyżurnemu jednostki oraz przeprowadzonych z inicjatywy 

własnej, podczas których wylegitymowano 143 osób.  

2. W dn. 23.01.2015 r. o godz. 10.00 udzielono asysty dla pracownika UM podczas 

czynności administracyjnych o wymeldowanie na ul. 1 Maja 16a/8.  

3. W dn. 23.01.2015 r. o godz. 12.00 Komendant Straży Miejskiej, Magdalena Woś, z 

udziałem Zastępcy Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie mł. insp. 

Andrzeja Zielonki oraz przedstawicieli samorządu terytorialnego i instytucji 

współpracujących z Policją na rzecz poprawy bezpieczeństwa w powiecie iławskim, 

uczestniczyła w odprawie rocznej Komendy Powiatowej Policji. 

4. W dniu 26.01.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej odbyli rozeznanie po szkołach 

odnośnie trwających zimowisk oraz zapoznali się z harmonogramami zajęć, w celu 

przeprowadzenia kontroli wokół szkół.  

5. W dn. 04.02.2015 r. została dowieziona osoba bezdomna do Ośrodka Wychodzenia                  

z Bezdomności w Rucewie. Pobyt został zorganizowany przez Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej.   

6. W dn. 05.02.2015 r. strażnicy w bezpośrednim pościgu ujęli i przekazali policji 

sprawcę zniszczenia mienia. 

7. W okresie międzysesyjnym doprowadzono do miejsca zamieszkania bądź pobytu 3 

osoby. Ujęto po pościgu i przekazano policji 1 osobę. 

8. W okresie międzysesyjnym odbyły się 2 wspólne służby z policją, w ramach akcji 

NURD (Niechroniony Uczestnik Ruchu Drogowego) oraz 4 służby weekendowe. 

9. W dalszym ciągu kontynuowane są akcje „piesi”, „sezon grzewczy” - skontrolowano                   

24 kotłownie w domach jednorodzinnych, „psie odchody” oraz najnowsza akcja 

„szczepienie i podatek” - gdzie w ostatnim okresie skontrolowano 4 właścicieli psów. 

Prowadzone             są kontrole z obserwacją miejsc zagrożonych – okolice sklepu 

nocnego przy ul. 1 Maja 7b oraz okolice Klubu TABOO.  
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10. W okresie międzysesyjnym przeprowadzono dziewięciokrotnie czynności 

wyjaśniające                 w ramach pomocy prawnej dla innych jednostek straży, do 

czego zobowiązują przepisy ustawy o strażach gminnych. 

11. W ramach zadań codziennych stałych akcji i kontroli miejsc zagrożonych zlecano 

kontrolę miejsc przebywania osób bezdomnych, kontrolę stanu porządków na terenie 

miasta, kontrolę stanu oznakowania ulic i placów, a także zimowego utrzymania ulic i 

chodników. 

12. Podczas patroli strażnicy, w okresie międzysesyjnym ujawnili wykroczenia oraz 

zastosowali wobec sprawców sankcje karne:  

• Łączna liczba udzielonych pouczeń – 99 

• Łączna suma nałożonych mandatów – 12 szt. na kwotę 900,00 zł  

• Zakończone lub znajdujące się w fazie postępowania wyjaśniającego – 1 wniosek                  

o ukaranie do Sądu Rejonowego 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali : 

Radna Anna Zakrzewska zapytała o wnioski Komisji ds. Bezpieczeństwa na Drogach 

Miasta Iławy dotyczące łącznika Wyszyńskiego-Sobieskiego.  

Radny Ryszard Kabat zapytał, czego dotyczyło spotkanie z ministrem Żuchowskim, 

Burmistrzem Zalewa i  Burmistrzem Lubawy  

Radna Elżbieta Prasek zapytała, czego dotyczyło spotkanie z przedstawicielami                           

z właścicielem firmy Jacques Battini, Frankiem Sistermanemm 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiedział, że na pytanie radnej Zakrzewskiej 

odpowie radny Pankowski, bo do niego nie dotarła jeszcze informacja z prac zespołu. 

Spotkanie z ministrem i burmistrzami Lubawy i Zalewa- rozmowa dotyczyła możliwości 

wykorzystania pomocy pana Żuchowskiego  w lokalnych sprawach, między innymi w kwestii 

organizacji IRONMANA i pozyskania połowy środków z ministerstwa na ten cel. Rozmowy 

dotyczyły również Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-20, bo Pan Żuchowski 

jest również przewodniczącym sejmiku województwa 

Frank Sisterman zaproponował utworzenie toru dla gokartów w sąsiedztwie swojej 

działki, w rejonie Osiedla Piastowskiego  i uzyskał akceptację tego pomysłu, bo jest ciekawy 

jeśli chodzi o uatrakcyjnienie oferty miasta.  

Radny Andrzej  Pankowski powiedział, że materiał jest w Biurze Rady i stanowisko jest 

jednomyślne, nie wiadomo czy burmistrz je podzieli, ale uważa że innego rozwiązania niż 
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zaproponowane przez komisję nie ma. Dodał, że może to drastyczny sposób, ale idąc tokiem 

rozumowania radnej Zakrzewskiej, zrobiono by gorzej niż jest. Zaproponowano dwa 

rozwiązania. Wkrótce notatka zostanie przekazana. 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że szkoda, bo chciałaby żeby wszyscy radni 

dowiedzieli się jak jest przestrzegane prawo w Iławie; jest to ciąg pieszo-rowerowy i jest 

zakaz ruchu samochodów i prawo powinno być przestrzegane. Podobna sytuacja jest przy 

lodziarni na ul. Sobieskiego, gdzie ciąg pieszo rowerowy jest przekraczany przez samochody 

i tam są wystawiane mandaty. 

Radny Andrzej  Pankowski powiedział, że chciałoby się tylko takiego łamania 

przepisów prawa, i będzie o wiele gorzej  i bardzo niebezpiecznie jeśli pójdzie się za sugestią 

radnej. Dodał, że koncepcja rozwiązania uzyskała jednomyślność zespołu i będzie 

przedstawiona na następnym posiedzeniu. 

Radna Anna Zakrzewska ostrzegła, że będzie dalej kierowała swoje zapytania                        

i angażowała  wyższe instancje, aby prawo było przestrzegane.    

 

Ad .9. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański poinformował ze w okresie miedzysesyjnym 

wpłynęły interpelacje radnej Zakrzewskiej z prośbą o odpowiedź na sesji  

Interpelacje stanowią załączniki nr 21-23 do protokołu 

Radny Grzegorz Przytuła podziękował za szybkie załatwienie sprawy i wyrównanie ulicy 

Świerkowej. Następnie przekazał prośbę z jaką zwrócili się do niego ulicy Poziomkowej                 

o utwardzenie  ulicy; zaproponował, aby zabezpieczyć środki na dokumentację a  w kolejnych 

latach utwardzić ją.  

Kolejna sprawa jaka zgłosił to wniosek 4 rodzin mieszkających na odnodze ulicy Chrobrego 

o naprawę nawierzchni drogi- kopia pisma mieszkańców wpłynęła do ratusza i do rady. W 

związku  z tym, że są środki na wykonanie dokumentacji technicznej ul. Chrobrego, 

zaproponował, aby tę odnogę włączyć również  do tego projektu.  

Dworzec Iława-Miasto; perony od stacji zostały oddzielone od trawników płotem, przez co 

mieszkańcy muszą nadrabiać paręset metrów – porosił, aby ktoś się zajął tą sprawą.  

Radny Jerzy Sochacki powiedział, że podobnie jak ulica Poziomkowa utwardzenia 

wymagają inne ulice na tym osiedlu jak Agrestowa, Rolna itd. i z drugiej strony sięgacze ul. 

Zielonej. Wiec na temat trzeba spojrzeć kompleksowo. 
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Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że najdłuższą ulica na tym osiedlu jest 

Rolna , nie ma chodnika o wykonanie którego proszą mieszkańcy. 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że mieszkańcy bloku przy ul. Matejki 1 gdzie jest 

105 lokali, zwrócili się do niej, ponieważ ten blok nie ma drogi dojazdowej ani chodnika, bo 

należy ona do innego właściciela. Zawróciła się do burmistrza, aby zajął się sprawa                        

i spowodował, aby mieszkańcy bloku mogli w sposób legalny dostawać się do swoich 

mieszkań i parkować samochody. 

Zapytała, dlaczego w zespole ds. bezpieczeństwa nie ma przedstawiciela Straży Miejskiej- 

uprościłoby to obieg dokumentów i wyjaśnianie niektórych spraw. 

Zwróciła również uwagę, że jedna z mieszkanek zgłosiła do niej sprawę, że na cmentarzu w 

okresie zimowym nie funkcjonuje toaleta z uwagi na to, że zamarza woda. Dodała, że w XXI 

wieku nie przystoi, aby odwiedzający cmentarz załatwiali swoje potrzeby przy pomnikach.  

Nadmieniał również, że dojście do cmentarza od góry jest bagniste i wymaga 

natychmiastowej reakcji. Zapytała, czy coś się dziej w sprawie ulicy Sybiraków.  

Radna Ewa Jackowska zgłosiła potrzebę zainstalowania progów zwalniających, jeśli jest 

taka możliwość na ulicy koło czerwonego kościoła,  na dojeździe do szkoły Mechanika 

ponieważ uczniowie jeżdżą bardzo szybko i może dojść do nieszczęścia. 

Radny Janusz Zaborowski zapytał o ulice Jasielską- mieszkańcy pytają o możliwość 

ustawienia przy wjeździe na to osiedle znaku „Strefa zamieszkania”. Nie ma pieniędzy na 

remont tej ulicy, ale są tam ruiny w których bawią się dzieci i należałoby je rozebrać 

ponieważ stwarzają zagrożenie; może znalazłby się ktoś chętny, kto zrobiłby to w zamian za 

materiał.   

Radna Elżbieta Prasek zapytała w imieniu mieszkańców, czy był ogłoszony konkurs na 

stanowisko kierowcy, ponieważ mówią, że przy takim bezrobociu też by  chętnie w nim 

wystartowali. 

Radny Stanisław Milewski powiedział, że na poprzednim posiedzeniu zgłaszał wniosek o 

podłączenie osiedla do sieci ciepłowniczej i miał być przedstawiciel ciepłowni, który miał 

przedstawić czy jest taka możliwość i jakie to byłyby koszty. 

Radny Robert Kowalewski zapytał, czy jest możliwość aby w ramach poprawy 

bezpieczeństwa na iławskich ulicach w okolicach przejść dla pieszych, podczas prac 

wiosennych pomalować krawężniki odblaskową farbą.  Zaproponował, aby tak również 

oznakować wysepki spowalniające ruch. 
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Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zapytał o przyczynę wycięcia drzew wzdłuż  

ulicy Kopernika, koło internatu budowlanki.  

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiadając na interpelacje radnej Zakrzewskiej 

powiedział, że jeśli chodzi o drzewa koło PZD, to we wrześniu ubiegłego roku wpłynęło 

pismo z prośba o przekazanie na rzecz powiatu działki na budowę parkingu. Zespół 

opiniujący projekty inwestycyjne zaopiniował ten wniosek pozytywnie, jednak dalszych 

czynności nie podjęto i temat jest zawieszony. Drzewa są oznakowane na potrzeby 

inwentaryzacji, aby ewentualnie prawdopodobnie umieścić w projekcie ich wycinkę. 

Informacja na ten temat będzie na bieżąco przekazywana. 

Radna Anna Zakrzewska zaznaczyła, że drzewa są zdrowe. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odnośnie interpelacji dotyczącej zatrudnienia 

bosmana powiedział, że nie jest to stanowisko urzędnicze, nie jest pod rygorem ogłaszania ich 

na BIP. Jest to umowa zlecenie od IV do X  i wybrano ogłoszenie w PUP, ponieważ jest 

skierowane do wąskiej grupy specjalistów. Faktycznie PUP błędnie zaznaczył, że 

wykształcenie jest bez znaczenia bo ma znaczenie,  co zostało poprawione w ogłoszeniu.  

Burmistrz dodał, że to samo dotyczy kwestii zatrudnienia kierowcy i czuje się niezręcznie, 

ponieważ dokonał personalnego wyboru, jest to kierowca obsługując cały urząd i prosił aby 

tematu nie roztrząsać  bo to mało eleganckie. Poprzedni kierowca był emerytem a została 

przyjęta zasada,  że w sferze budżetowej nie mogą pracować emeryci ponieważ jest to 

amoralne. Kiedyś próbowano to zablokować uchwałą i skończyło się to w sądzie, więc 

zaproponował aby przyjąć to za obyczaj. 

Interpelacja dotycząca parkingu na ulicy Sobieskiego- tam są dwa miejsca parkingowe 

dzierżawione zgodnie z umową przez BGŻ- reszta ma charakter publiczny i ogólnodostępny. 

Opieszałość wystąpiła ze strony osoby zainteresowanej, ale wszystko jest uporządkowane i 

znak ma być przesunięty lub już zostało to wykonane.  

Temat ulic- Kierownik Wydziału PIM  przygotowuje inwentaryzację i rodowód dróg, 

gdzie będzie czas oczekiwania na utwardzenie i podjęta zostanie próba zmierzenia się z 
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problemem. Dodał, że na spotkaniach z mieszkańcami temat dróg pojawia się często  i ludzie 

mają rację i sprawa będzie rozpatrywana systemowo.  

Ulica Sybiraków jest w trakcie – odbyły się negocjacje, ustalono metodę zamiany drogi na 

jakąś działkę, aby kwotowo się zgadzało i będzie to realizowane w całości. Dodał, że do 

sprawy podchodzi bez entuzjazmu jako kontynuacja tematu, ponieważ na tle innych ulic, 

Sybiraków nie jest najważniejszym tematem. 

Ulica Matejki – jedna z pierwszych interwencji była poczyniona właśnie w tej sprawie i 

wspólnie z pracownikami technicznymi szukano rozwiązania tej sytuacji. Podjęto 

niewłaściwe decyzje na poziomie starostwa, gdzie właściciel był w podwójnej roli, bo 

występował  również we wspólnocie – w jej zarządzie. Sprawa będzie miała prawdopodobnie 

przebieg karny, ale na dziś powstał problem 105 rodzin. Zaproponowano, aby ulica Matejki i 

te 105 rodzin przeszła pod zarząd ITBS, z obsługą prawną miasta i temat stałby się tematem 

miejskim. Sporna jest tylko kwestia ceny za zarząd, ale miasto chce się tym problemem zająć. 

Pojawił się kolejny wątek, że właściciel sprzedaje zainteresowanym miejsca parkingowe, nie 

patrzącym na rozwój wydarzeń właścicielom, dzierżawcom części usługowo-handlowych, co 

komplikuje sytuację. Dodał raz jeszcze, że miasto zajmuje się tą sprawą, bo mieszkańcy sami 

sobie z tym problemem nie poradzą.  

Odpowiadając na wniosek radnego Kowalewskiego dotyczący malowania krawężników 

powiedział, że bardzo się cieszy że powołał zespół który analizuje takie tematy i ma 

przedstawiać opinie i należy im ufać, bo sam nie czuje się znawcą drogowych tematów.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że jej zdaniem straż miejska mogła by być 

pomocna w zespole. 

   Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że straż miejska wejdzie w struktury 

Urzędu i tak jak wydział PWZ będzie bezpośrednio podlegała jemu, i będzie zupełnie nowa 

sytuacja. 

Ulica Jasielska- poczyniono tam zobowiązanie jeśli chodzi o mieszkańców tego rejonu, 

mieszkają tam porządni mieszkańcy, którzy fatalnie się czują w takim odbiorze, że ich ulica 

jest gorsza.  Jest tam mnóstwo problemów do rozstrzygnięcia  łącznie z tym, czy nie 

posadowić tam nowego budynku  i wyburzeniem Hubnera 1e. Jest tam również problem 

właścicieli,  którzy wykupili teren i od ponad 5 lat nic tam nie robią poza gromadzeniem 
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śmieci. Ulica Jasielska jest ważnym tematem, do którego należy podejść systemowo. W 

ramach dwóch wydziałów jest już rozstrzygane,  o co będzie wnioskowane w ramach RPO i 

być może poza Starym Miastem, będzie też rewitalizacja ulicy Jasielskiej. 

Temat podłączenia osiedli do sieci co. jest bardzo ważny i dobrze byłoby, gdyby powstało 

stowarzyszenie, które będzie wywierało presję do której miasto się włączy. Administracyjnie 

trudno będzie to zrealizować, bo nie jest tak że wszyscy entuzjastycznie podchodzą do 

tematu. Jeśli z danego osiedla 80% mieszkańców będzie zainteresowanych, to będzie to temat 

którym warto się zająć. W innej sytuacji temat spowoduje konflikt społeczny. 

Radnemu Grzegorzowi Przytule powiedział, że nie zna tematu przejścia na Małej Stacji  i 

sprawdzi na miejscu na czym polega problem z ogrodzeniem. Natomiast ws. odnogi ulicy 

Chrobrego powiedział, że przekaże informację odnośnie dodania tego sięgacza do 

dokumentacji. Następnie nawiązał do złych nawierzchni ulic, braku chodników  na osiedlach 

domków rodzinnych oraz sytuacji gdzie na Gajerku powstało osiedle bloków zmieniając tym 

samym specyfikę osiedla; tak jak wspomniał wcześniej, sprawa będzie rozpatrywana 

systemowo. 

Radny Ryszard Kabat powiedział, że sytuacja bloku na Matejki 1 jest bardzo pilna a 

dziś jest mowa, że załatwiamy  ulicę Sybiraków. Jest to podobna sytuacja, gdzie miasto 

wykupuje część drogi, która jest drogą prywatną, może nie dosłownie bo jest to zamiana, ale 

wykładane są na to środki publiczne. W związku z tym, że przy ulicy Matejki zostało 

popełnionych bardzo dużo błędów a trudno jest odwrócić sytuacje, aby załatwić problem 105 

rodzin zaproponował, aby z drogi wewnętrznej zrobić kategorię drogi miejskiej i wykupić tę 

nieruchomość. Mieszkańcy tego bloku kupując lokale zapłacili za tę drogę. Teraz  można 

tylko nabyć tę drogę jako mienie komunalne i załatwić problem do końca, ponieważ to nie 

jest problem 6 rodzin tylko 105, a miasto jest po to, aby załatwiać problemy gdzie kiedyś 

gdzieś popełniono jakieś błędy. Nie można z tym długo zwlekać bo sytuacja wygląda tak,  że 

faktycznie mieszkańcy zaczynają kupować tam miejsca parkingowe, co jeszcze bardziej 

skomplikuje sprawę.   

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że cieszą go słowa radnego ponieważ na 

spotkaniu z mieszkańcami obiecał im to samo nie wiedząc, jak na to zareaguje rada. Dodał, że 

będą poczynione starania, aby jak najszybciej sytuację uporządkować. 
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Nawiązując do pytania radnej Zakrzewskiej odnośnie cmentarza powiedział, że brał w 

sobotę udział w uroczystościach pogrzebowych i zwrócił jego uwagę zły stan  i błoto na 

alejkach cmentarnych. W latach  90-tych, co roku z budżetu były przekazywane 100-200 

tysięcy na  cmentarz, co powodowało że powstawały kolejne aleje czy schody, ale w którymś 

momencie tego zaniechano. Od lat cmentarz na ulicy Ostródzkiej jest niedofinansowany i 

chciałby przywrócić tradycję z lat 90-tych, jak również ująć w tym programie toalety.  

Radny Stanisław Milewski powiedział, że część społeczną dotyczącą podłączenia                   

do ciepłowni mieszkańcy zorganizują, ale chciałby się dowiedzieć czy będą moce przerobowe 

i jaki będzie koszt podłączenia. 

  Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że rozmowy z Energetyką Cieplną są 

trudne, bo spółka nie ma w tym interesu, w odróżnieniu od miasta które ma w tym interes 

ogromny. Będzie to ulga finansowa a ponadto efekt ekologiczny  dla mieszkańców. Wyraził 

nadzieję że uda się na to pozyskać pieniądze z zewnątrz i zainteresować spółkę współpracą.  

Radna Anna Zakrzewska dopytała, czy w temacie ulicy Matejki Burmistrz niezwłocznie 

zamierza podjąć kroki. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiedział, że ITBS otrzymało polecenie aby 

podjąć rozmowy, aby rozmawiać z mieszkańcami w kategoriach wspólnoty. Miasto może 

przejąć wszystkie obowiązki z wykupieniem tego terenu. Rozmowy się toczą, potrzebna jest 

uchwała mieszkańców, miasto jest otwarte ale nie może to być działanie jednostronne.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że ITBS nie może mieć też tak wygórowanych  

cen. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiedział, że ITBS otrzymał sugestię, że blok jest 

atrakcyjny pod względem liczby mieszkańców, więc może obniżyć ceny. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zapytał, czy wszyscy radni otrzymali 

odpowiedzi na wnoszone przez siebie zapytania, dodając że na swoje pytanie otrzyma 

odpowiedź w późniejszym terminie. Żaden radny nie zgłosił uwag, co do odpowiedzi 

burmistrza, wobec powyższego przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

Odpowiedź na zapytanie Przewodniczącego ws. drzew przy ul Kopernika z dnia 25 lutego 

br. stanowi załącznik nr 24 do protokołu 
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Ad.9. Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański   poinformował, że  z wnioskami jakie 

wpływają w rady radni mogą się zapoznać w Biurze Rady- część z nich będzie przekazana 

pod obrady Komisji.   

Radna Elżbieta Prasek zwróciła uwagę, aby komisje nie odbywały się w  dniu sesji bo 

Biuro Rady technicznie nie jest w stanie tego technicznie obsłużyć.  

Ad. 10. Komunikaty i oświadczenia 

Radna Ewa Jackowska zaprosiła na 22 marca o godzinie 12.30 na Iławską Starówkę na 

imprezę organizowaną na powitanie wiosny- przede wszystkim rodziców i dzieci- impreza 

organizowana jest przy współpracy z Przedszkolem Integracyjnym nr 2 i ICK. 

 Przewodniczący Rady Wojciech Szymański    poinformował, że kolejna sesja planowana 

jest na 30 marca. Dodał , że cały czas kontrowersje budzi godzina o której sesją ma się 

odbywać i że jest otwarty na sugestie, a głosowanie na poprzedniej sesji odnośnie godziny, 

było tylko na zasadzie zbierania opinii.  

Radny Janusz Zaborowski poinformował, że na zlecenie burmistrza jutro odbędzie się 

pomiar hałasu na ulicy Nowomiejskiej i ma nadzieję na pozytywne załatwienie sprawy. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że pomiar ten niestety jeszcze niczego nie 

rozstrzygnie ponieważ jest ogromna presja i będzie znowu próba siłowego wmontowywania 

ekranów, dlatego należy zachować czujność. 

Radna  Anna Zakrzewska pochwaliła pomysł z założeniem maili radnym, bo w 

wyborcy w ten sposób już się z nią kontaktują. 

  

Ad. 11. Zamkniecie obrad VI Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański wobec zrealizowania porządku 

obrad  o godzinie 1900 zamknął sesję . 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

     Protokołowała:                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Danuta Drozdowska                                                Wojciech Szymański 


